
Protokół Nr 3 

z posiedzenia Komisji Statutowej z dnia 30 stycznia 2007 r. 

W  posiedzeniu  komisji  uczestniczyli  radni  –  członkowie  komisji  wg  załączonej  listy 
obecności.
Spoza  w  komisji  w  posiedzeniu  uczestniczyli:  sekretarz  urzędu  J.  Słubik,  radca  prawny 
urzędu E. Janio. 

Posiedzeniu przewodniczył przewodniczący komisji Z. Stasiak.

Tematem  posiedzenia  komisji  było  zapoznanie  się  z  opinią  radcy  prawnego  do 
proponowanych zmian w statucie gminy zgłoszonych w formie wniosków. 
Wnioski załączone do protokołu nr 2 z dnia 23 stycznia  komisji statutowej. 

Przewodniczący  komisji  poprosił  radcę  prawnego  o  przedłożenie  opinii  do  zgłoszonych 
wniosków. 

Radca  prawny  zabierając  głos  poinformował,  że  opiniuje  pozytywnie  wszystkie  złożone 
wnioski o wprowadzenie zmian do zapisu statutu gminy Pabianice .

Radna Z. Kasperska zabierając głos powiedziała, że na poprzednim posiedzeniu komisji dot. 
pracy nad zmianami  w statucie  gminy  miała  wiele  wątpliwości,  ale  po  zapoznaniu  się  z 
orzecznictwami na temat możliwości wprowadzania proponowanych zmian w chwili obecnej 
nie ma pytań.  Na pewno wiadomym jest, że  proponowane zmiany zgodne są z prawem.

Radny A. Jaksa zabierając głos  złożył wniosek  do zapisu § 28 , którego treść brzmi: w skład 
komisji wchodzą radni w liczbie od 3 do 7 osób. Rada gminy ustala skład osobowy komisji w 
głosowaniu jawnym zwykłą większością głosów zmianę polegającą  na tym aby odstąpić od 
głosowania nad składem komisji w przypadku, jeżeli do komisji zgłosi się 5 radnych, jedynie 
przeprowadzić głosowanie w przypadki jeżeli do komisji zgłosi się mniej niż 3 radnych lub 
więcej niż 7 radnych 

Radca  prawny  zabierając  głos  w  powyższej  kwestii  powiedziała,  że  to  rada  gminy  jest 
organem i to rada za każdym razem może zadecydować jak ma przeprowadzić głosowanie. 

Przewodniczący komisji zaproponował, aby jednak nie zmieniać powyższego zapisu.

Radny A. Jaksa odstąpił od swojego wniosku i powiedział, że na zasadzie dżentelmeńskiej 
umowy pozostawić go w  formie proponowanej we wniosku złożonym przez klub radnych 
„Porozumienie Ludowe” tj. „w skład komisji wchodzą radni w liczbie od 3 do 7 osób . Rada 
gminy ustala skład osobowy komisji w głosowaniu jawnym zwykłą większością głosów. 

Radny A. Jaksa złożył następny wniosek aby § 37 b pkt. 2 wprowadzić konkretny zapis 
określenia przepływu korespondencji.  Zaproponowa , by był to termin 7 dni od daty 
wpłynięcia pisma do Biura Rady. 
aby § 37 b pkt.  2 wprowadzić konkretny zapis określenia przepływu korespondencji. 
Zaproponował , by był to termin 7 dni od daty wpłynięcia pisma do Biura Rady. 



Następnym  wnioskiem  był  wniosek  zgłoszony  przez  grupę  radnych:  A.  Jaksę  J. 
Józefczyk, A. Golewskiego i Z. Kasperskę  dot. zmiany § 56 pkt. 4 w rozdziale 8 Kluby 
Radnych,  iż  warunkiem  utworzenia  klubu  jest  zadeklarowanie  w  nim  udziału  co 
najmniej czterech radnych.

Radny A. Golewski zwrócił uwagę na rozważenie zmiany zapisu w proponowanych zmianach 
przez Klub Porozumienie Ludowe dot. § 37 c pkt. 3. – przewodniczącego  komisji Rewizyjnej 
wybiera  rada  gminy.  Zaproponował,  aby  pozostawić  tak  jak  w  dotychczasowym  zapisie 
statutu  gminy,  że  komisje  wybierają  na  pierwszym  posiedzeniu  spośród  swojego  grona 
Przewodniczącego i żeby to dotyczyło również komisji rewizyjnej. 
W taki sposób jak jest zapisane to dyskryminuje się Komisję Rewizyjną.

Radca  prawny  zabierając  głos  powiedziała,  że  proponowany  zapis,  iż  przewodniczącego 
komisji rewizyjnej wybiera cała rada gminy podnosi właśnie jego rangę.

Przewodniczący komisji Z. Stasiak poddał  do głosowania złożony  wniosek przez radnego A. 
Golewskiego, aby pozostawić tak jak w dotychczasowym zapisie statutu gminy, że komisje 
wybierają  na  pierwszym posiedzeniu  spośród  swojego grona  Przewodniczącego i  żeby to 
dotyczyło również komisji rewizyjnej. 

Za wnioskiem opowiedziało się 3 radnych, przeciw było 4 radnych. 
Wniosek upadł. 

Wnioski złożone przez radnego A. Jaksę:

1. W  § 37 b pkt. 2 wprowadzić konkretny zapis określenia przepływu korespondencji, 
by był to termin 7 dni od daty wpłynięcia pisma do Biura Rady. 

2. Wniosek zgłoszony przez grupę radnych: A. Jaksę J. Józefczyk, A. Golewskiego i 
Z. Kasperskę  dot. zmiany § 56 pkt. 4 w rozdziale 8 Kluby Radnych , iż warunkiem 
utworzenia klubu jest zadeklarowanie w nim udziału co najmniej czterech radnych, 

po poddaniu do głosowania  przez  przewodniczącego komisji Z. Stasiaka wnioski zostały 
przegłosowane jednomyślnie. 

Następnie  przewodniczący  Komisji  poddał  do  głosowania  wnioski  zgłoszone  przez  Klub 
Radnych Porozumienie Ludowe.
Wnioski stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 
Wnioski został przyjęte w głosowaniu 4 głosami za przy 3 głosach wstrzymujących się. 

Postanowiono,  aby  wszystkie  zmiany  do  statutu  gminy  przekazać  do  akceptacji  Radzie 
Gminy Pabianice, po uprzednim zaopiniowaniu przez pozostałe Komisje rady gminy.
Na tym posiedzenie komisji statutowej zakończono.
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